

Bestyrelsesmøde i SSV d. 27-5-2025.

Referat :

Afbud fra Jacob og Jes.

Mødet startede med at mindes Vandværkets mangeårige kasserer, Palle Hansen, som døde forleden.

1. godkendt og underskrevet
2. alt har fungeret stort set problemfrit den forgangne periode. Der er stadig et hængeparti med udskiftning af et par af blæserne på frekvensomformerne og den manglende "ups". Jan har været ved alle stophaner og afprøvet, om de virker. Der er problemer med en halv snes stykker, og efter højsæsonen vil der blive taget stilling til, hvordan problemet lettest løses. Der skal ske en tilretning i Blue Control i relation til mailsystemet. Det er sat i værk. De nyeste analyser er som sædvanlig OK. Der skal findes et nyt prøvetagningssted i stedet for hos slagteren, som har lukket. Thomas og Sanne kigger på det.
3. først i april havde vi inspektion af vores rentvandstanke. Det er 5 år siden sidst. De er stadig i tip top stand, og der var kun lidt "bundfald" at fjerne. Eneste bemærkning var et par defekte filtre i luftrøret i dækslerne. Firmaet JH-DYK afleverede en udførlig rapport og en videofilm optaget under vandet i beholderne.
4. der har ikke været lækager på ledningsnettet siden sidste møde. Der er registreret forhøjet vandforbrug hos et par forbrugere, som er blevet adviseret om det.
5. økonomien er som forventet på nuværende tidspunkt af året. Der er p.t. ingen restancer hos vores forbrugere - kun steder, hvor der er lukket for vandet (dødsboer og tvangsauktioner).
6. vi har haft møde med firmaet *Amtech* for at høre om deres løsning på kalkknusningsproblemet. De tilbyder en lidt anden løsning, end det system, vi har. De har sendt et tilbud, men der var ikke stemning i bestyrelsen for at takke ja her og nu. Måske det skal tages op til næste generalforsamling.
7. der stilles løbende nye krav til, hvad vi skal tilbyde vores forbrugere m.h.t., hvad man skal kunne trække af oplysninger om sit forbrug hjemmefra. Vi har været kontaktet af et firma, som tilbyder den slags løsninger. Det virker meget avanceret, men vi afventer, hvad vores målerfirma, Kamstrup, kommer med af den slags løsninger. Vi har et par år at løbe på endnu.
8. formanden berettede om forløbet af Vandrådsgeneralforsamlingen. Kommunen har inviteret til et møde i juni om processen med den "grønne 3-part", og hvad der evt. ligger af muligheder for at kombinere nogle af indsatserne med vores indvindingsområder.
9. næste møde bliver onsdag d. 27. august kl. 18.00 (bemærk tidspunktet !).
10. der blev snakket om, hvad der skal ske med sommerhusprojektet *Lavendelvej* i Stoense Udflytter. Vi undrer os over ikke at være blevet kontaktet af ejeren vedrørende byggemodning. Formanden har været i kontakt med ejendomsmægleren, som dog ikke kunne give et svar på, hvad planen er.

Ref. Jørgen N.